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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § alapján felvilágosítás kérése céljából "Miért nem lehet megakadályozn i
Budapesten a zöldterületek rohamos csökkenését?" címmel írásbeli kérdést kívánok
feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Budapesten egyre nagyobb problémát okoz a csökken ő számú zöldterület . A város
beépítettsége nagyobb mértékű , mint a nyugat-európai városoké, a beépített terület helyett
ritkán kerül sor fásításra, parkosításra. Sem a belső zöldterületek, parkok kívánato s
fenntartása, sem a város és az agglomeráció fejl ődésének tervszerű mederbe terelése nincsen
napirenden . A másik nagy probléma, hogy menekül a középosztály a fővárosból . Évente 1 0
ezer család hagyja el a Budapestet és ugyanennyi új lakás épül az agglomeráció felkapot t
falvaiban. Mivel az itteni önkormányzatok számára az ingatlaneladás jelenti a bevételnövelé s
legfőbb forrását, lelkiismeretlenül csökkentik a fővárost tisztító és szellőztető zöldfelületeket .
Érd lakossága az elmúlt tíz évben 30 ezerről 51 ezerre növekedett, aminek az ára a
barackosok tömeges kivágása volt . Solymáré tíz éve még 7 ezer volt, most 11 ezer . Az
önkormányzati képvisel ők nagy része érzéketlen a környezetvédelem ügye iránt, mintha ők
nem is ott élnének . A pénz nagy úr, mondhatnánk .

A kilátástalan helyzethez az egész országban hozzájárul az is, hogy sokszor az
önkormányzatok helyett emberhiányra hivatkozva a befektetni kívánó cég szakembere i
készítik a tereptanulmányt az építési telekké nyilvánításhoz . Célszerű lenne a földvédelm i
járulék emelése, mert a jelenlegi helyzetben nem ösztönöz a term őföldek, zöldterületek
védelmére .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

dr. Rétvári Benc e
országgyű lési képviselő (KDNP)
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